

# S480

## MANUAL FLOOR SWEEPER

MC S480 hand-pushing sweeping and vacuuming as one, the vehicle has excellent performance and the design is exquisite and generous.

Suitable for cleaning such as dust, leaves, cigarette butts, cigarette cases, pebbles and other garbage. Widely used in schools, workshops, stations, terminals, hotels, proper ties, venues, warehouses, subway stations and other areas.

### 产品特点 FEATURES

- 手推式吸尘扫地车设计精巧轻便，环保经济实用。具有强劲的清扫系统和高效吸尘，过滤系统使垃圾一扫西光。无需专业操作人员；  
The hand-push vacuum sweeper is compact and lightweight, environmentally friendly and economical. With a powerful sweeping system and efficient vacuuming, the filtration system sweeps the trash away. No professional operators are required;
- 40L垃圾箱，倾倒垃圾更便携方便；  
40L trash can, dumping garbage is more portable and convenient;
- 配备手动式震动器彻底清清过滤网，垃圾清理更彻底；  
Equipped with a manual vibrator to thoroughly clean the filter, and the garbage is cleaned more thoroughly;
- 易损件(边刷、主刷)更换快捷方便，无需专用工具机器操作更灵便  
The wearing parts (side brush, main brush) are quick and easy to replace, no need for special tools, the machine is more flexible.



规格SPECIFICATION			S480
清扫宽度	Cleaning width	mm	920
垃圾箱容积	Tank	L	40
清洁效率	Efficiency	m <sup>2</sup> /h	3600
折叠尺寸	Size(folded)	mm	890*790*385
产品尺寸	Size	mm	1300*850*1050
重量	Weight	kg	390

to **CREATE** Amore productive **WORKPLACE**

# S800

## WALK BEHIND FLOOR SWEEPER

### 产品特点 FEATURES

- 采用免维护蓄电池提供动力，工作平稳，噪声低，尤其适合在室内及有噪音限制的环境使用；  
Powered by maintenance-free batteries, stable operation and low noise, especially suitable for indoor and noise-limited environments;
- 位置可调整的边刷，配合高速主刷，可大幅提高清扫效率；  
Adjustable side brush with high-speed main brush can greatly improve cleaning efficiency;
- 内置真空吸尘系统，机械清扫和真空吸尘相结合，可有效的减少清扫时产生的扬尘；  
Built-in vacuum system, combined with mechanical cleaning and vacuum cleaning, can effectively reduce the dust generated during cleaning;
- 折叠式粉尘过滤网，在有限的体积内大幅提高过滤面积，可有效的降低真空吸尘系统的风阻，提高真空吸尘系统的吸力；  
Folding dust filter screen greatly increases the filtration area in a limited volume, which can effectively reduce the wind resistance of the vacuum system and improve the suction of the vacuum system;



规格SPECIFICATION			S800
清扫宽度	Cleaning width	mm	950
垃圾箱容积	Tank	L	65
转弯半径	Turning radius	mm	80
工作时间	Working time	h	4-6h
清洁效率	Efficiency	m <sup>2</sup> /h	5800
电池电压	Voltage	V	36
功率	Power	W	120+480
边刷直径	Side brush width	mm	390
主刷直径	Main brush width	mm	500
过滤器面积	Vacuum filter area	mm	4.3
产品尺寸	Size	mm	1300*850*1050
重量	Weight	kg	390

to **CREATE** Amore productive **WORKPLACE**